
Z á p i s   č .  6/ 2 0 0 7
            z jednání výboru OPT  TJ  KOTVA  Braník dne 4.6.2007

Přítomni: Pešata, Vojta, Svobodová, Havelka, Svatý, Martinů, Třešňák, Vančura,
Kvardová, Kněžek, Šťastný, Kroupa, Paulus

Omluveni: Foch, Voborská, Pokorná

Kontrola zápisu č. 5/2007 ze dne 9.5.2007: bez připomínek

29/07 Pešata informoval o obsahu zápisů č. 13,14 a 15/2007 z jednání výboru TJ
Kotva Braník.

30/07 Vedoucí jednotlivých akcí ( od 12.5. ) informovali o jejich průběhu . Všechny
akce proběhly úspěšně.

Chystá se již jen jeden výlet a to 9.6.07 – trasa je připravena. Autobusový zájezd
plánovaný na 16.6. – „Údolím dolního Mastníku“ je pro nedostatek zájemců zrušen.

Havelka informoval výbor o středečních seniorských výletech , které jsou hojně
navštěvované.

31/07 Výbor OPT dokončil „Návrh plánu činnosti OPT – podzim 2007“.

Příští schůze výboru OPT se bude konat 3.9.2007 v 17:30 hod.

Zapsala: Kvardová Schválil: Pešata


